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1. Bestuursverantwoording 
 
Inleiding 
 
CAST, Centrum voor Architectuur en Stedebouw 
Tilburg,  stelt zich als doel het belang van 
architectuur, stedenbouw en landschap zichtbaar 
te maken en de kwaliteit ervan te bevorderen. Door 
het actief stimuleren van de inzet op ruimtelijke 
kwaliteit en kwalitatieve architectuur en 
stedenbouw. CAST wil bijdragen aan een kwalitatief 
vormgegeven leefomgeving en het bevorderen van 
enthousiasme en betrokkenheid bij gebruikers. 
Door het verbinden van de diverse doelgroepen in 
de regio rondom ruimtelijke opgaven en 
ontwikkelingen. Door het aanjagen en faciliteren 
van het gesprek én debat over ruimtelijke kwaliteit. 
 
CAST heeft hiervoor een divers programma van 
activiteiten uitgevoerd in 2022. Met een aantal 
succesvolle formats voor verdieping, dialoog, 
zichtbaarheid en kennisuitwisseling. Tussen 
ontwikkelaars, ontwerpers, beleidsmakers en 
publiek. Middels werksessies, lezingen, interviews, 
expertmeetings, talkshows en podcasts. In 2022 
hebben we een verdere verdiepingsslag gemaakt 
op de inhoudelijke programma’s die in voorgaande 
jaren zijn ingezet: 
 
CASTatelier Logistiek Landschap 
CASTatelier Bouwen aan 2040 
CASTatelier Verdichtingsopgave 
CASTatelier Buitenkans | Tussen Stad en Land 
BOUWSTOF talkshow en podcast 
CAST&Co 
Architectuur in de kijker 
 
Tot onze grote opluchting zijn de Covid-
maatregelen in maart 2022 geheel ingetrokken. 
Daardoor kon CAST weer fysieke bijeenkomsten 
organiseren. Twee bijeenkomsten die in 2021 zijn 
uitgesteld vanwege Covid zijn alsnog in het voorjaar 
geprogrammeerd, namelijk het staddebat over de 
muurschilderingen en één aflevering van Bouwstof.  
In 2022 hebben we verder weer een regulier 
programma kunnen draaien, ondanks een nijpend 
personeelstekort. Dat het toch gelukt is te danken 
aan de grote inzet van het team van CAST. 
In 2022 heeft het bestuur afscheid genomen van 
haar secretaris, Meggie Bessemans. Zij is opgevolgd 
door Peter van Schie. 
Bijzondere aandacht was er voor de verdichtings-
opgave. Ton van der Hagen en BURA Urbanism 
deden in opdracht van CAST een onderzoek naar 
die uitdaging in Tilburg wat inspirerende resultaten 
heeft opgeleverd.  

Het bestuur van CAST dankt haar subsidienten, 
partners en vrienden hartelijk. Zonder de 
inhoudelijke en financiële bijdragen van hen was 
het niet mogelijk geweest het debat over 
architectuur en stedenbouw te blijven voeren. 
 

Financiën 

De financiële positie van CAST is op orde.  2022 
leverde nieuwe samenwerkingsverbanden, 
subsidiënten en partners. Verreweg de meeste 
activiteiten van CAST zijn gratis toegankelijk. De 
inkomsten van CAST zijn onder andere afkomstig 
van een grote groep sponsoren, de CAST&Co 
partners, die een jaarlijkse bijdrage leveren. 
Daarnaast is er een groep van (particuliere) 
vrienden die doneert. Deze partners en vrienden 
hebben in de afgelopen decennia gezorgd voor 
een verantwoorde financiële basis voor CAST. 
Onze ambitie kan echter niet verwezenlijkt 
worden zonder de substantiële subsidie van 
gemeente Tilburg en projectsubsidie van het 
Stimuleringsfonds Creatieve Industrie en een 
bijdrage uit de impulsgelden van Provincie Noord 
Brabant. 

Toch is het louter uit sponsoring verkrijgen van 
het CAST-budget kwetsbaar. In 2022 heeft het 
bestuur in samenspraak met het team dan ook 
ingezet op een tweede spoor waarbij we beogen 
ook betaalde opdrachten uit de markt ter hand te 
nemen. Uiteraard passend bij de doelstelling van 
CAST,  met behoud van haar onafhankelijke 
positie en passend binnen de mogelijkheden 
binnen het team. Voor 2023 heeft CAST inmiddels 
een drietal betaalde projecten aangenomen.   

Ook dit jaar zijn sponsors, vrienden en 
subsidienten zijn CAST trouw gebleven. De 
jaarrekening over 2022 sluit met een negatief 
resultaat van € 15.978,- 
 

Namens het bestuur van CAST, 
 

 
    

 
Noud Derks,  Chantal Gulickx,  
voorzitter   penningmeester 
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2. Balans, baten en lasten 
 
 

BALANS PER 31 DECEMBER 2022 ACTIVA 31-12-2022 31-12-2021 
    
 Vaste activa   
 Materiële vaste activa 823 1.235 
 Vlottende activa   
 Vorderingen 21.568 20.307 
 Liquide middelen 165.099 169.782 
  187.490 191.324 
    
    
 PASSIVA 31-12-2022 31-12-2021 
    
 Reserve continuïteit en kwaliteit  121.154 121.154 
 Reserve eerste inrichting kantoor  15.000 15.000 
 Reserve architectuur gids en architectuurprijs       

 
 25.000 25.000 

  Resultaat 2022 -15.979 0 
  145.175 161.154 
 Kortlopende schulden   
 Vooruit ontvangen subsidie 0 0 
 Crediteuren 12.500 25.709 
 Loonheffing - - 

 Reservering vakantiegeld 
Overlopende passiva 

3.655 4.020 

 Projecten naar 2023 25.800 - 
 Te betalen netto lonen 0 291 
 Te betalen kosten 360 150 

   42.315 30.170 
    
 TOTAAL PASSIVA 187.490 191.324 
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3. Activiteiten programma 
2022 
Kalender activiteiten 2022 (chronologisch) 
 

Datum Activiteit CAST atelier bladzijde 
24-2-2022 CAST&Co Stedelijke ontwikkelingsstrategie CAST&Co 12 
8-3-2022 Bijeenkomst Burgerpanel (verdichtingsopgave) Verdichtingsopgave 6 
11-3-2022 Bouwstof Talkshow BOUWSTOF 8 
16-3-2022 Bijeenkomst Expertpanel (verdichtingsopgave) Verdichtingsopgave 6 
24-3-2022 Stadsdebat Muurschilderingen Tilburg Tilburg e.o. 6 
1-4-2022 Buitenkans Expertmeeting Buitenkans 7 
19-5-2022 CAST&Co herbestemming van religieus erfgoed CAST&Co 13 
16-6-2022 Stadsgesprek over de verdichting van de stad Verdichtingsopgave 6 
16-6-2022 Buitenkans Excursie | Wuustwezel en Zundert Buitenkans 7 
17&18-6-2022 Dag van de Architectuur Architectuur in de kijker 13 
22-6-2022 Bouwstof Talkshow BOUWSTOF 9 
14-7-2022 Werkbijeenkomst Bouwen vanuit de Bodem Tilburg e.o. 14 
15-9-2022 CAST&Co mobiliteit | rijden en stilstaan CAST&Co 13 
19-10-2022 Bouwstof Talkshow BOUWSTOF 10 
20-10-2022 Dagexcursie buitengebied Oost Brabant Buitenkans 8 
3-11-2022 Stadsgesprek vergroening van de stad Verdichtingsopgave 7 
7-12-2022 Bouwstof Talkshow BOUWSTOF 10 
15-12-2022 CAST&Co Spoorzone Hall of Fame CAST&Co 13 

  



 

6 
 

CASTatelier Bouwen aan 
2040 
 
Activiteiten 2022 Bouwen aan 2040 
 
24 maart 2022 | Stadsdebat muurschilderingen 
Tilburg 
We zien in Tilburg de afgelopen jaren steeds meer 
kleurrijke muurschilderingen in de stad verschijnen. 
Van struisvogels tot boekenkasten, van octopussen 
tot distels tot Doornroosje, alles komt langs in het 
Tilburgse scala van muurschilderingen. 
Wat voegen deze muurschilderingen nou echt toe? 
En hoe kijken architecten naar de muur-
schilderingen op hun eigen ontwerp? Vinden zij het 
iets toevoegen? Kunnen zij zich op hun 
auteursrecht beroepen en onder welke voorwaarde 
is een muurschildering op hun gebouw eventueel 
wel geschikt? 
In een open stadsgesprek spraken we met: Rik 
Grashoff, wethouder gemeente Tilburg: vanuit welk 
oogpunt en met welke motivatie support de 
gemeente deze muurschilderingen? 
Christina Rademacher, projectleider van de 
muurschilderingen bij de gemeente Tilburg.  
Kunstenaar Niko de Wit, over wat hij wel passende 
en geen passende muurschilderingen vindt, welke 
voorwaarden zouden we moeten stellen. 
Saskia Dellevoet van Art-Fact. Art-fact heeft de 
afgelopen twee jaar tien muurschilderingen 
gerealiseerd en daarbij veel ervaring opgedaan met 
de samenwerking tussen kunstenaar en de buurt. 
Zij kwam vertellen hoe Art-fact te werk gaat. En 
uiteraard een volle zaal met mensen die graag over 
dit onderwerp in gesprek gingen. Verslag 
 

CASTatelier 
Verdichtingsopgave 
Tilburg heeft de ambitie gesteld om in de periode 
2021-2040 25.000 nieuwe woningen te bouwen 
binnen het bestaand stedelijk gebied. Dat betekent 
dat een kwart van de huidige woningvoorraad 
wordt bijgebouwd, met behoud van het open 
landschap. Een ingewikkelde vraag. De meest voor 
de hand liggende ruimtes (denk aan de terreinen 
van oude textielfabrieken) zijn in de jaren tachtig al 
verdicht. Er moet slim en strategisch gekeken 
worden naar de nu nog beschikbare ruimte in de 
stad. Hoe kan de stad verdichten? En hoe gaat dat 
eruit zien? En kan dit op basis van een Tilburgs 
DNA?  
 
Met dit onderzoek willen we scenario’s en/of 
strategieën in beeld brengen. Dit brengt kansen, 

valkuilen en vragen in beeld. Misschien moeten er 
lastige keuzes gemaakt worden: kunnen 
verouderde bedrijventerreinen als woonwijk 
ingericht worden? Moeten verouderde stadsdelen 
afgebroken worden ten gunste van gestapelde 
woningbouw? Welke stadsdelen zijn überhaupt 
geschikt voor hoogbouw? Waar is meer groen 
nodig, en waar moet geïnvesteerd worden in 
mobiliteit? Er zijn een burgerpanel en een 
expertpanel aan het onderzoek verbonden.  
 
Na afloop van het onderzoek willen we de 
resultaten in de vorm van een stadsgesprek met het 
brede publiek delen. Goed om te weten: CAST is 
opdrachtgever van dit onderzoek. De gemeente 
Tilburg is als kennispartner betrokken maar 
bewandelt haar eigen traject. De uitkomsten 
worden geen blauwdruk voor toekomstplannen. De 
resultaten willen we vooral gebruiken ter inspiratie 
en voor een goed gesprek met de stad. 
 
Activiteiten 2022 Verdichtingsopgave 
 
8 maart 2022 | Bijeenkomst Burgerpanel 
Voorafgaand aan het stadsgesprek op 16 juni over 
de verdichting van de stad vond er een eerste 
burgerpanel plaats in het kader van het onderzoek 
van Ton van der Hagen van Archistad en 
stedenbouwkundig ontwerp en adviesbureau 
BURA Urbanism. Zij onderzochten, in opdracht van 
CAST, de verdichtingsopgave van de gemeente 
Tilburg. Ze bekeken in hun onderzoek samen met 
burgers en experts hoe de verdichting een ware 
verrijking voor de stad kan zijn. Op deze avond in 
filmhuis Cinecitta gingen zij in gesprek met burgers 
om hun wensen, behoeften en interesses op te 
tekenen. Verslag 
 
16 maart 2022 | Bijeenkomst Expertpanel 
Tevens vond er een week later een expertpanel 
plaats in het kader van het onderzoek van Ton van 
der Hagen BURA Urbanism, dit keer in gesprek met 
experts en deskundigen. Verslag 
 
16 juni 2022 | Stadsgesprek over de verdichting van 
de stad 
In 19 jaar tijd worden er naar verwachting meer dan 
30.000 nieuwe woningen bijgebouwd in Tilburg, 
binnen de grenzen van de stad. Dat betekent dat de 
stad wordt uitgebreid met meer van 25% van de 
huidige woningvoorraad. Dat noemen we 
‘verdichting’. Er komen ruim 40.000 nieuwe 
Tilburgers bij. Het aanzien van de stad gaat 
onherroepelijk veranderen en er zijn misschien wel 
radicale ingrepen in de stad nodig om al deze 
woningen te kunnen bouwen.   
CAST organiseerde op donderdag 16 juni een 
gesprek met de stad over de kansen, dilemma’s en 
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keuzes die voorliggen. Dat gesprek voerden we aan 
de hand van een studie Ton van der Hagen 
(Archistad) en stedenbouwkundig bureau BURA 
voor CAST hebben uitgevoerd. Zij dachten na over 
de vraag op welke manier Tilburg zou kunnen 
verdichten, zodanig dat deze verdichting ook een 
verrijking van de stad zou worden. Zij hebben in 
korte tijd een aantal vingeroefeningen uitgedacht 
en deze ideeën in beeld gebracht. Op deze manier 
konden we op concrete wijze een gesprek over de 
kansen en valkuilen van de verdichting voeren. 
Onze vraag aan de stad was: hoe zou volgens u de 
stad het beste kunnen verdichten? Verslag 
 
3 november 2022 | Stadsgesprek vergroening van 
de stad 
Hoe kunnen we de komende jaren Tilburg nog 
groener maken? 
Tilburg kampt al jaren met problemen als hitte-
stress, wateroverlast en afname van biodiversiteit. 
Meer vergroening kan ons echt helpen. Er gebeurt 
al best veel in onze stad, tegelijkertijd zijn er ook 
plannen voor 25.000 extra woningen. Hoe vinden 
we een goede balans tussen steen en struik, en is 
dat eigenlijk wel zo’n tegenstelling? Hoe zorgen we 
er samen voor dat er nieuwe fijne openbare plekken 
in de stad ontstaan? Wat kunnen burgers zelf 
doen? 
Kortom, genoeg reden voor CAST om een stads-
gesprek te organiseren over de vergroening van de 
stad en over de duurzame buitenruimte in de stad 
Op het programma stond een breed scala aan 
onderwerpen en sprekers: 
De gemeente Tilburg vertelde hoe de ambitieuze 
doelstellingen uit het coalitieakkoord in praktijk 
worden gebracht. 
Studio Redd (landschapsarchitecten) gaf een korte 
introductie op de expositie STAD=NATUUR en liet 
drie Quick wins in de stad zien. 
Stichting Op Groene Voet werkt al 10 jaar aan een 
mooier en groenere stad. Zij vertelden over dit 
burgerinitiatief en deelden met ons hun zorgen, 
tips en toekomstdromen. 
Ruimtelijk ontwerper en kunstenaar Hein van 
Duppen vertelde over zijn avontuur met een 
verrijdbare boom. Wat is zijn boodschap? En wat 
gebeurt als hij zijn knalrode Volkswagen met 
groene iep in een willekeurige straat parkeert? 
Na afloop van het programma was er gelegenheid 
om na te praten én om Stadskas013  en de 
tentoonstelling STAD=NATUUR te bezoeken. 
Verslag 
 

Buitenkans 
“In het zogenaamde buitengebied liggen de grote 
uitdagingen voor de toekomst. Tegelijkertijd 
kunnen duurzame oplossingen alleen gevonden 

worden als we die zoeken juist in de connectie met 
de steden” Anne van Kuijk (adviseur 
Omgevingskwaliteit Provincie Noord-Brabant).  
 
CAST is onder andere voor deze programmalijn 
een  grensoverschrijdende samenwerking 
aangegaan met de architectuurcentra in Brabant: 
Architectuurcentrum Eindhoven, BLASt (Breda), 
BAi (Den Bosch) en AR-TUR (Turnhout) en met 
filmfestival TIAFF. We hebben de gedeelde 
verantwoordelijkheid op ons genomen om de 
betekenis van de ruimtelijke ontwikkelingen in het 
buitengebied te agenderen en te betrekken in een 
bredere dialoog over de ruimtelijke toekomst van 
de steden, de regio’s en de provincies Noord-
Brabant en Antwerpen.  
 
We bouwen aan een kennisnetwerk en organiseren 
activiteiten rondom opgaven in het buitengebied. 
Voor deze unieke samenwerking is een provinciale 
subsidie toegekend vanuit de impulsgelden 
regeling. Aanleiding voor de samenwerking zijn de 
enorme ruimtelijke uitdagingen waar zowel de 
provincie Brabant als de Belgische Kempen voor 
staan. De energietransitie, de woningbouwopgave, 
de landbouwtransitie, de wateropgave, de afname 
van biodiversiteit en de verschraling van de 
kwaliteit van het landschap. Opgaven die de 
regionale context overstijgen en alleen in nauwe 
samenhang tussen stad en land opgelost kunnen 
worden. De initiatiefnemers bundelen de krachten 
om deze uitdagingen te agenderen. 
  
Activiteiten 2022 Buitenkans 
 
1 april 2022 | Buitenkans Expertmeeting 
In 2021 heeft Buitenkans via vijf online 
bijeenkomsten het debat over het ruimtelijke 
buitengebied aangezwengeld. Dit rurale gebied, de 
zone tussen de grotere steden, ondergaat grote 
ruimtelijke transities. De ecologische en cultuur-
historische waarde van het landschap staan er 
onder druk. Bovendien kunnen de energietransitie 
en de wateropgave niet uitsluitend in de stad 
worden opgelost. Door de druk op de woningmarkt 
is het gebied ook in beeld voor grootschalige 
woningbouwproductie. De woningbouwopgave in 
het buitengebied was het centrale thema van de 
expertmeeting die plaats vond op 1 april in de 
LocHal. Verslag 
 
16 juni 2022 | Buitenkans Excursie | Wuustwezel en 
Zundert 
Langs beide zijden van de grens verkennen we het 
gemeenschappelijk buitengebied. We hielden halt 
bij enkele interessante plekken en landschappelijke 
uitdagingen die we tegenkwamen op onze 
verkenningstocht. Zo bezochten we onder andere 
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het palliatief centrum Coda, het Franciscanessen 
Domein, het project van de Kansenkavels, uitkijk-
toren De Klot, Hofstede aan de dreef en boom-
kwekerij Lodders. Bij iedere stopplaats kregen we 
tekst en uitleg van een gids ter plaatse. Onze route 
volgde een lijn door het landschap van Wuustwezel 
en Zundert waarbij we dieper ingingen op enkele 
thema's die eerder aan bod kwamen tijdens de 
online lezingenreeks in 2021. Zundert was het 
eindpunt en van daaruit bracht de bus ons terug 
naar het startpunt in Wuustwezel. Verslag 
 
20 oktober 2022 | Buitenkans Dagexcursie buiten-
gebied Oost Brabant 
Architectuurnetwerk Buitenkans organiseerde een 
dagexcursie in het buitengebied in het oosten van 
Noord-Brabant. Samen met enkele experts 
bezochten we inspirerende initiatieven en 
verkenden we ruimtelijke opgaven en ontwerp- en 
toekomstvisies. Vanaf NS-station ’s-Hertogenbosch 
maakten we een dagexcursie met de bus en 
bezochten we o.a. Slabroek, Sint-Oedenrode en 
Oirschot. Thema’s die o.a. aan bod kwamen waren 
ruimtelijke uitdagingen van grondgebruik land-
bouw, natuur en landschap, erftransities van 
agrarische bebouwing, natuurinclusief en biobased 
bouwen.  
Gedurende de dag werden op locatie en in de bus 
presentaties gegeven door betrokken ontwerpers, 
ondernemers, beleidsmakers en ontwikkelaars. 
Onder andere door: Pieter Veen, Wilco de Zeeuw, 
Rob Jansen, Marianne Verhoeven, Tom van Tuijn en 
Menno Moen. Bovendien was er tijd voor een 
rondleiding op locatie, interactie en netwerken. 
Verslag 

 
BOUWSTOF TALKSHOW 
BOUWSTOF is een live talkshow in Theaters Tilburg 
waar iedereen met een interesse voor architectuur, 
ruimtelijk ontwerp en design bij wil zijn. 
BOUWSTOF vormt een belangrijk programma-
onderdeel van CAST. Bouwstof is sinds 2019 
uitgegroeid tot een vaste waarde in het 
programma van CAST en een goedbezochte 
activiteit van CAST 
 
In BOUWSTOF worden het brede publiek én de 
professional bijgepraat over de actualiteit van 
ruimtelijke ontwikkelingen binnen en buiten de 
stad. De talkshow heeft een dynamisch en 
toegankelijk format, dat de andere activiteiten van 
CAST versterkt. Het is o.a. de etalage van resultaten 
uit de andere CASTateliers. Andersom leveren de 
interviews en korte verkenningen waardevolle 
input op voor de verdiepingslijnen binnen de 
ateliers.  

Activiteiten 2022 BOUWSTOF Talkshow 
In 2022 zijn we doorgegaan met BOUWSTOF, we 
hebben meer crossovers opgezocht zoeken en 
meer dynamiek aan de items toegevoegd. We 
hebben tafelgesprekken georganiseerd met 
regelmatig ook meerdere gasten aan tafel i.p.v. 
steeds slechts één gast. Ook hebben we een aantal 
engels talige items geprogrammeerd 
 
We hebben voor live bouwstoffen aangehouden: 4 
items + Tourtje Tilburg met Tim + Martijn Neggers.  
 

Daarnaast hebben we dit jaar ook weer Straatpraat 
in ons programma meegenomen. In Straatpraat 
maakt een T-reporter, een jongere vlogger een 
vlog of een voxpop voorafgaand aan een van de 
bouwstof items.  
 
In 2022 hebben we 4 BOUWSTOF talkshows 
georganiseerd waarvan 1 nog onderdeel was van 
het programma van 2021. De 4e  editie van het  
jaarprogramma 2022 hebben we doorgeschoven 
naar maart 2023 zodat de 4 edities niet te dicht op 
elkaar zouden vallen. 
 
Ook hebben we in 2022 meer differentiatie in het 
presentie-panel gebracht. Bas Mastboom staat 
stand-by om Sophie Stravens of Henriette Sanders 
te vervangen als deze niet beschikbaar mochten 
zijn voor de presentatie. 
 
11 maart 2022| BOUWSTOF #4 (onderdeel 2021) 

 
 
Ana Luisa Moura | Vereniging Deltametropool 
Ana Luisa is de trekker van het onderzoekstraject 
'werklandschappen: de transitie van werk als 
ruimtelijke opgave'. We spraken met haar over 
binnenstedelijke bedrijventerreinen, ook wel 
genoemd brownfields en ons toespitsen op de 
kanaalzone in Tilburg. 
Kijk hier terug 
 
Mathijs Leeuwis | stadscomponist van Tilburg  
Met een pedalsteel-gitaar maakt hij soundscapes. 
Wat zijn zijn ideeën over de rol van geluid in 
architectuur en stadsontwikkeling? Hoe laat hij zich 



 

9 
 

inspireren? Maar ook: wat doet een stadscomponist 
en wat is het geluid van Tilburg? We spraken over 
zijn aanstelling als stadcomponist en vroegen hem 
uiteraard iets te spelen. 
Kijk hier terug. 
 
Peter Nouwens | Collectief particulier opdracht-
geverschap Burgerijpad 
In dit item spraken we met Peter Nouwens over 
Collectief particulier opdrachtgeverschap (CPO) 
Burgerijpad. We zien steeds meer woongroepen en 
andere moderne woonvormen ontpoppen met een 
financieringsconstructie van wooncoöperaties.  
Ook het Collectief Particulier opdrachtgeverschap 
is een relatief nieuwe constructie waarbij bewoners 
in samenspraak en cofinanciering in nieuwe 
samenwerking buurten realiseren. Hoe gaat het in 
zijn werking? Wat zijn de voordelen en nadelen en 
heeft het toekomst? Zou het bijvoorbeeld kunnen 
bijdragen aan de oplossing van de huidige 
wooncrisis? Waar lopen ze bij het CPO Burgerijpad 
tegenaan? Kijk hier terug. 

 
 
Samantha van Rooij en Rinke Vreeke | Gemeente 
Tilburg 
Samantha van Rooij, regisseur binnenstad en Rinke 
Vreeke, kwartiermaker Stadsforum zaten bij ons 
aan tafel om het te hebben over het stadsforum. De 
eerste schop is gezet in het stadsforum. Wat gaat 
deze ontwikkeling betekenen voor de stad, hoe 
gaan alle partijen aan het stadsforum met elkaar 
samenwerken en wat gaat dit betekenen voor de 
(binnen)stad. We zoomden in de toekomst van het 
Paleis binnen het stadsforum. Kijk hier terug. 
 
 
22 juni 2022 | BOUWSTOF #1 
 
Amy Thomas | Architectuurhistoricus 
Amy Thomas(Engelstalig)  is architectuurhistoricus 
en onderzoekt hoe gebouwen en openbare 
ruimten nog steeds volgens bepaalde (binaire) 
gendernormen en traditionele rolverdelingen 
ontworpen zijn. Welke rol heeft gender gespeeld bij 
het ontwerpen van kantoren? Kijk hier terug. 
 

Ton Wilthagen | stadshoogleraar Tilburg University 
Wij spraken met hem over zijn benoeming als 
stadshoogleraar van de gemeente Tilburg; een 
unieke titel in Nederland. Wilthagen is hoogleraar 
arbeidsrecht en mag vanuit zijn expertise de 
komende vier jaar het Tilburgse college adviseren. 
De komende 20 jaar komen er 25.000 woningen bij 
en 40.000 nieuwe inwoners. We zijn benieuwd wat 
de groei van de stad gaat betekenen voor de 
Tilburgse arbeidsmarkt. Waar gaan al deze nieuwe 
mensen werken en wie hebben we hard nodig?     
En hoe passen we nieuwe en bestaande bedrijven 
en bedrijfspanden in deze verdichtingsopgave nu 
bedrijventerreinen ook  worden gezien als 
eventuele interessante woonlocaties?  
Kijk hier terug. 
 
Lenneke Willemstein | Architectuurhistoricus 
Architectuurhistoricus Lenneke Willemstein dook 
in de familiegeschiedenis van de Tilburgse familie 
Pollet, ooit één van de rijkste families van Tilburg. 
Deze fabrikantenfamilie heeft in de 19de eeuw veel 
vastgoed ontwikkeld in Tilburg. Denk aan de 
Harmonie in de Stationsstraat of de grote villa's aan 
de Spoorlaan. Ook bouwden zij woningen voor 
arbeiders. Welke invloed hebben zij eigenlijk gehad 
op de architectuur ontwikkeling van de stad?  
Kijk hier terug. 
 

 
 
Mirjam Slob | Daktuinen 
Oog in oog met Mirjam Slob; we spraken met haar 
over daktuinen. Daktuinen maken de leefbare stad 
van de toekomst. Tilburg in 2045… Klimaatneutraal, 
klimaatbestendig en volledig circulair? Dan is het 
nú tijd voor een Tilburgs netwerk van daktuinen. 
Om het welzijn van de inwoners te vergroten. Om 
de biodiversiteit in de stad te herstellen en 
versterken. Om de hitte te beperken. Om 
overvloedige regenval te benutten en extreme 
droogte tegen te gaan. En om de verbinding tussen 
de Tilburgers en natuur en landbouw te herstellen. 
Hoe gaat Mirjam Slob haar (letterlijk en figuurlijke) 
hoge ambities waarmaken? Wat zijn grote kansen 
en waar ziet zij nog hobbels? Kijk hier terug. 
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19 oktober 2022 | BOUWSTOF #2 
 
Errol van de Werdt | directeur TextielMuseum 
Wat staat er eigenlijk allemaal te gebeuren in het 
Museumkwartier? Errol van de Werdt gaf een toe-
lichting over de ontwikkelingen en voorlopige 
ideeën van de verbouwing van het TextielMuseum. 
En dat gaat verder dan het TextielMuseum zelf.  
Hoe kan een verbouwing van het museum dienen 
als katalysator om het Museumkwartier tot een 
volgend bruisend stadsdeel te maken? Kijk hier 
terug. 
 
Cherryl Djoegan | ontwikkelaar en specialist 
circulair bouwen  
We spraken met haar over verandermanagement 
voor een circulaire bouwpraktijk. Cherryl (HD Groep) 
is een jonge projectontwikkelaar met een missie: 
toewerken naar een bouwpraktijk die 100% 
duurzaam en circulair is, met oog voor sociale 
cohesie. Ga er maar aan staan, in een bouwsector 
die grotendeels nog op traditionele wijze, lineair 
georganiseerd is. Maar, zo zegt zij; “Waar een wil is, 
is een omweg.” Hoe zien haar projecten eruit? 
Welke afspraken maakt zij met aannemers? Waar 
loopt ze tegenaan? En hoe verleidt zij de partijen 
met wie ze samenwerkt om mee te gaan in deze 
duurzame beweging? Kijk hier terug. 
 
Yusuf Celik | wethouder gemeente Tilburg 
We spraken met hem over het toewijzen van 
woningen aan statushouders.  
De asielzoekerscentra in Nederland zijn overvol en 
de instroom neemt nog altijd toe. Het aantal 
statushouders zal de komende jaren ook 
toenemen, waarvoor we op zoek moeten naar 
geschikte woningen. Welke weg doorloopt een 
persoon die als vluchteling aankomt in Ter Apel tot 
statushouder die een woning krijgt in Tilburg? Waar 
staan die woningen, kan flexwonen een oplossing 
bieden en mogen statushouders hun woning zelf 
kiezen? En wat betekent de toewijzing voor andere 
doelgroepen in Tilburg, die ook met smart op een 
woning wachten? Kijk hier terug. 
 

 
Max Latour en Stef Janssen | Stadsnatuur 
Stad=Natuur. Op 20 september 2022 opende de 
expositie met deze titel in de LocHal. Voor de leef 
kwaliteit in steden is natuur en groen essentieel. 
Onder andere voor het gevoel en de belevenis die 
groen oplevert, maar bijvoorbeeld ook als antwoord 
op de klimaatopgave. Met onze steden die steeds 
voller en drukker raken, hebben we nieuwe ideeën 
nodig om natuur in de stad een plek te geven.  
Wat zijn de moderne ontwikkelingen? We spraken 
met twee Stedelijk groenvisionairs die ieder hun 
eigen visie gaven op moderne toepassingen en de 
toekomst van de stadsnatuur. Kijk hier terug. 
 
 

 
 
7 december 2022 | BOUWSTOF #3 
 
Bas van der Pol | wethouder gemeente Tilburg 
Over de plannen voor de Kempenbaan-Oost. Een 
aantal jaren geleden kwam dit gebied in het nieuws 
toen bleek dat de eigenaar de grond een 
distributiecentrum wilde bouwen, terwijl de 
gemeente woningbouwambities voor deze 
stadsentree had. Inmiddels ligt er een plan voor een 
stadslogistiekcentrum, een transferium en woning-
bouw dat op instemming van de gemeenteraad 
kan rekenen. Hoe is deze omslag er gekomen en 
wat is een stadslogistiekcentrum eigenlijk? Op 
welke manier wil de wethouder dit bedrijventerrein 
ruimtelijke kwaliteit geven? En hoe verhouden de 
plannen zich tot de verdichtingsambities van 
Tilburg? Kijk hier terug 
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Saskia van Stein & Kristian Koreman | IABR & ZUS / 
Ministerie van Maak  
We spraken over de IABR tentoonstelling ‘It’s About 
Time’ en het Ministerie van Maak. Wat is de rol van 
de architect in de grote ruimtelijke opgaven van nu 
(zoals de ontwikkeling van 900.000 woningen en de 
enorme klimaatopgave) en hoe verhoudt dat zich 
tot de geschiedenis en toekomst? Later sloten drie 
deelnemers van het Ministerie van Maak aan om in 
1,5 minuut hun idee voor verdichtingsproblemen in 
hun aangewezen gebied te pitchen. Kijk hier terug 
 

 
 
 
Ton vd Hagen | architect Archistad 
Over de verdichting van Tilburg (n.a.v. het 
onderzoek met BURA en de recent verschenen 
longread). Waar liggen kansen voor meer 
woningbouw en meer kwaliteit in de stad? En wat 
zijn mogelijk valkuilen in de verdichtingsopgave? 
Kijk hier terug 
 
Pien Rutten | Pien & Amber  
We spraken met Pien over het kraken van ruimtes 
voor kunstenaars in de stad. Samen met haar 
collega Amber Dijs zorgt Pien dat theater De 
Nieuwe Vorst regelmatig wordt gekraakt. Zo 
creëerden ze ruimte voor creatieve, ongehoorde 
thema’s, ideeën, disciplines en denkrichtingen. 
Wat zijn de tofste ideeën? Is er in Tilburg, als Stad 
van Makers, wel genoeg ruimte om die plannen tot 
uitvoer te brengen? En andersom: Wat kunnen die 
creatieve makers bijdragen aan de (ruimtelijke) 
ontwikkeling van Tilburg? Kijk hier terug 
 
video tours 
In samenwerking met PEP nemen we voor de 
BOUWSTOF Talkshow video’s op onder de noemer 
Tourtje Tilburg met Tim. Elke editie gaat Tim 
Frenken langs actuele bouwprojecten en 
gebouwen in de regio Tilburg. Deze video’s worden 
tijdens de BOUWSTOF Talkshow vertoond en na 
afloop via de online kanalen van CAST online 
verspreid en zo met een breed publiek gedeeld.  
In 2022 ging Tourtje Tilburg met Tim naar: 
Aflevering 21 – Minitopia  

Aflevering 22 – Stappegoor 
Aflevering 23 – Schoenenkwartier Waalwijk 
Aflevering 24 – De Weverij 
Aflevering 25 –  Parkeergebouw Zwijssen 
Aflevering 26 – De Stadswinkel 
Aflevering 27 – Hall of Fame 
 
Straatpraat met Eyas en Hassiba zijn terug te vinden 
via de volgende links:  
Straatpraat met Hassiba episode 3 - Het woonprotest 
Straatpraat met Hassiba episode 4 - Stadsgesprek over 
de verdichting 
Straatpraat met Hassiba episode 5 – Dag van de Stad 
 
Martijn Neggers krijgt het laatste woord filmpjes: 

- 11 maart          – kijk hier 
- 22 juni       – kijk hier 
- 19 oktober      – kijk hier 
- 7 december      - kijk hier  

 
 
BOUWSTOF Podcast 
De BOUWSTOF podCAST biedt ruimte voor 
verdieping en verkenning, voor een extra frisse blik 
op opgaven en ontwikkelingen die nader belicht 
kunnen worden. In deze podcast praten we verder 
over een onderwerpen uit de talkshow. Hiervoor 
nodigen we een andere gast uit die voor 
verdieping of verbreding kan zorgen. In 2020 zijn 
we hiervoor de samenwerking aangegaan met 
Merel Pit, hoofdredacteur A.zine. Doordat zij eind 
2020 hoofdredacteur van De Architect werd 
moesten wij op zoek naar een nieuwe podcast 
presentator. Hiervoor zijn we de samenwerking 
met Tracy Metz aangegaan. Hiermee weet CAST 
een vooraanstaand journaliste aan zich te binden 
die bekend is met stedenbouw en architectuur en 
op eigenwijze een draai geeft aan het bredere 
gesprek over de ruimtelijke kwaliteit. Tracy Metz 
heeft in 2022 alle 2 podcasts gemaakt. De podcasts 
zijn gemaakt met Omroep Tilburg. 
 
Activiteiten 2022 BOUWSTOF Podcast 
In 2022 zijn er 2 podcasts uitgebracht. De interviews 
zijn gedaan door Tracy Metz. Zij heeft vervolgens 
deze podcasts ook op haar socials gedeeld. De 
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podcasts zijn opgemaakt en opgenomen vanuit 
Omroep Tilburg. Alle podcasts staan op castonline 
en zijn gedeeld via de kanalen van Omroep Tilburg.  
 
14 januari 2022| Podcast #13 Als het in Tilburg kan 
kan het overal 

 
In deze BOUWSTOF podcast nummer 13 gaat Tracy 
in gesprek met Sander van Bussel van de Tilburg 
Cowboys. Sander houdt zich bezig met kunst-
uitingen in de stad en openbare ruimte met een 
maatschappelijke inslag. Zelf, bestempelt hij deze 
juist graag niet direct als kunst, zodat de bezoeker 
de ervaring niet vooringenomen of met een 
bepaalde verwachting ingaat of ervaart. Denk bij 
deze kunstuitingen bijvoorbeeld aan; Sander in 
uniform waarbij hij bezoekers van het spoorpark in 
en uitweegt om te controleren of zij alle afval mee 
hebben genomen, zingende mensen in douches op 
straat tijdens een stadswandeling en koffietinder 
met zwerfkopjes. Het project dat wordt getoond op 
de afbeelding bij deze podcast heet “niet thuis 
huizen”. Tracy en Sander bespraken de mogelijk-
heden en impact van maatschappelijke kunst en de 
toegevoegde waarde van het zien van de stad 
Tilburg als podium. Luister hier terug. 
 
21 juni 2022 | Podcast #14 CPO Burgerijpad 
Vlak bij het station stelde de gemeente Tilburg 
grond ter beschikking voor een CPO-project. Bij de 
gronduitgifte streefde de gemeente naar een goed 
evenwicht tussen enerzijds de individuele ont-
werpen van de woningen en anderzijds een 
gemeenschappelijke uitvoering. De Nijl Architecten 
is door de Ontwikkelvereniging Burgerij als 
supervisor geselecteerd om samen met de 
deelnemers de kavelverdeling en randvoorwaarden 
voor het bouwblok te bepalen en de verschillende 
ontwerpen uit te werken tot een gemeen-
schappelijk bouwplan. Binnen deze kaders hebben 
de deelnemers samen met individuele architecten 
hun eigen woning ‘op maat’ ontworpen. In deze 
BOUWSTOF podcast ging Tracy in gesprek met 
Endry van Velzen van De Nijl Architecten over zijn 
rol in het CPO Burgerijpad. 

Luister hier terug. 

 
 

CAST&Co 
CAST&Co is het professioneel regionaal netwerk van 
CAST, waar partijen met een engagement voor de 
stad en regio Midden-Brabant samenwerken aan 
ruimtelijke opgaven en vraagstukken. Vier keer per 
jaar organiseren we op maat gemaakte bijeen-
komsten om in gesprek te gaan over relevante en 
urgente thema’s. Met de kennispartners in het 
collectief "CAST&Co" voeren we een verdiepend vak 
debat over de randvoorwaarden om tot ruimtelijke 
kwaliteit te komen, over vakmanschap en goed 
opdrachtgeverschap, over samenwerking en 
proces, over het creëren van een goed architectuur-
klimaat. Het netwerk van professionals 
(beleidsmakers, ambtenaren, architecten, ont-
wikkelaars en marktpartijen) bespreekt urgente 
vraagstukken, legt dilemma’s open op tafel en helpt 
elkaar verder om tot betere oplossingen te komen 
voor de grote, complexe opgaven waar alle 
professionele partners voor staan. Vaste gezichten 
en korte lijnen leiden tot een duurzame 
kennisdeling en proactieve (multidisciplinaire) 
samenwerkingen. 
 
Activiteiten 2022 CAST&Co 
24 februari | Stedelijk Ontwikkelingsstrategie 
Locatie: LocHal 
In deze bijeenkomst gingen we verder in op vorige 
bijeenkomsten, waarin we de verdichting van de 
gemeente Tilburg hebben besproken. Het 
verdichtingsvraagstuk blijkt een hele opgave te 
zijn met veel passen en meten. Bij deze 
bijeenkomst werden we door stedenbouwkundige 
Edwin van Renterghem van de gemeente Tilburg 
en onderzoeker Ton van der Hagen van Archistad 
bij de hand genomen en uitgenodigd om het 
gesprek over de verdichting in onze stad aan te 
gaan. Verslag 
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Foto van CAST&Co Edwin van Renterghem 
 
19 mei 2022 | Herbestemming van religieus erfgoed 
Locatie: Van de Ven Bouw & Ontwikkeling B.V. 
In deze bijeenkomst spraken we met elkaar over 
het herbestemmen van religieus erfgoed. Joost Op 
’t Hoog (team stedelijke ontwikkeling gemeente 
Tilburg), gaf een inleiding en architecten Bram van 
de Sanden en Thomas Bedaux vertelden over hun 
projecten, de herbestemming van respectievelijk 
de Mariakerk en de Vredeskerk in Tilburg. Verslag 

 
Foto van Bedaux de Brouwer Vredeskerk 
 
15 september 2022 | Mobiliteit | Rijden en stilstaan 
Locatie: Van der Weegen 
Ditmaal vond een bijeenkomst van CAST&co plaats 
voor alle leden van het netwerk bij Van der Weegen 
Bouwgroep. Verschillende professionals meldden 
zich om zich bij te laten praten én om zelf mee te 
praten over de mobiliteitsopgaven die bij de 
verdichting komen kijken. Programmamaker van 
CAST 
Bas Horsten opende de middag door Chantal 
Gulickx te bedanken dat we die middag bij haar en 
haar collega’s terecht konden. Daarna gaf hij het 
woord aan Rob Temme senior beleidsmedewerker 
bij de gemeente Tilburg. Hij nam ons mee in de 
wereld van mobiliteit in de stad en in dit geval de 
stad Tilburg. 
Verslag 
 
15 december 2022 | Rondleiding Hall of Fame 

Locatie: Hall of Fame 
We sloten het jaar af met een presentatie en 
rondleiding van de architecten Ruud van Aerde en 
Elles Borgert. door de vernieuwde Hall of Fame in 
de Spoorzone in Tilburg. Daarnaast was Frederik 
Theuwis, directeur Hall of Fame aanwezig om iets te 
vertellen over het vernieuwde gebouw en vanuit de 
gemeente Tilburg werd kort ingegaan  op hun visie 
op de ontwikkelingen in dit deel van de Spoorzone.  
Verslag 

 
Foto van Hall of Fame 
 

Architectuur in de kijker 
Excursies: gemiddeld 3 keer per jaar organiseert 
CAST Architectuur in de Kijker. In 2022 is dit helaas 
niet gelukt vanwege een overvol programma. Wel 
hebben we samen met het Architectenplatform de 
jaarlijkse landelijke dag van de Architectuur 
georganiseerd. Hiermee is een samenwerking tot 
stand gekomen die we jaarlijks gaan voortzetten. 
Het Architectenplatform Tilburg heeft tot doel de 
architectuur in het algemeen, maar die van de 
regio Tilburg in het bijzonder, onder de aandacht 
te brengen. Het Tilburgs Architectuur Film Festival 
en de samenwerking met het CAST zijn hier 
belangrijke componenten van. 
 
17&18 juni 2022 | Dag van de architectuur 
De Dag van de Architectuur is er voor iedereen die 
is geïnteresseerd in architectuur en stedelijke 
ontwikkeling. Sinds 1986 is de Dag van de 
Architectuur een landelijk fenomeen dat een groot 
aantal bezoekers trekt. Veel dorpen en steden 
stellen bijzondere gebouwen open en bieden een 
programma lezingen, debatten, tentoonstellingen, 
films en excursies. Plaatselijk geeft iedere stad  
of regio het programma een eigen invulling. 
Ter gelegenheid van de landelijke Dag van de 
Architectuur op 17 en 18 juni heeft CAST in 
samenwerking met Het Architectenplatform 
Tilburg dit jaar een route gemaakt langs 
bijzondere erfgoedprojecten in de stad. De 
routekaart is onder andere te verkrijgen bij het 
VVV-kantoor en de LocHal en beschikbaar via 
https://dagvandearchitectuur-tilburg.nl/ Een aantal 
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locaties waren op zaterdag 18 juni toegankelijk 
voor publiek, waarbij een korte uitleg werd 
gegeven over het project, zoals bij Studio de 
Gruyter aan de Gasthuisring 5. Ook was er een 
rondleiding in de Hall of Fame, gegeven door Ruud 
van Aerde (architect) en Frederik Theuwis 
(directeur Hall of Fame). Op de route was ook een 
tentoonstelling met onder andere 
erfgoedprojecten te zien in het complex 
Vormenrijk aan de aan de Hart van Brabantlaan 
500. Verslag 
 

Extra opdrachten 
In 2022 hebben we 2 extra opdrachten gedaan. SCI 
oproep “Bouwen vanuit de bodem” en de eerste 
aanzet voor EUROPAN. 

Bouwen vanuit de bodem 
Datum: 14 juli 2022 
Locatie: LocHal 
In 2022 lanceerde het Stimuleringsfonds de open 
oproep: Bouwen vanuit de bodem. Een vitale 
ondergrond is onmisbaar voor een toekomst-
bestendige aanpak van de verstedelijkingsopgave. 
Met deze oproep werden ontwerpers in staat 
gesteld om in samenwerking met overheden, 
organisaties, deskundigen en burgers te werken 
aan voorstellen om de relatie tussen onder- en 
bovengrond te herstellen. 

 
 
CAST organiseerde op 14 juli een werkbijeenkomst 
waarin we mogelijkheden verkenden om samen te 
werken en ontwerpen aan de bodem. Deze middag 
werd onder andere de open oproep nader 
uitgelegd door het Stimuleringsfonds. We 
nodigden Esther Bergstra (Bosch Slabbers)  uit om 
ons mee te nemen naar de ‘onderwereld’ en hoe dit 
te integreren in ontwerp, bouw- en 
ontwikkelplannen. En een tweetal sprekers 
presenteerde een specifieke casus ter inspiratie. We 
namen ook ruim de tijd om in kleinere groepen in 
gesprek te gaan over mogelijkheden, 
ontwikkelingen en waar mogelijk al coalities te 
smeden. 
Verslag 
 

 
 
 
 

 
 
 

Communicatie 

 
In 2020 lanceerde CAST een nieuwe website 
castonline.nl om de programma’s beter te kunnen 
presenteren. CAST zet haar communicatie in om 
structureel de dialoog met het publiek (bewoners, 
ondernemers en stakeholders) van regio Tilburg te 
verbreden, verdiepen en verlengen. Met als doel om 
de zichtbaarheid van architectuur structureel te 
vergroten.  
CAST biedt een podium voor ruimtemakers, 
ontwerpers, (landschaps-) architecten en 
stedenbouwkundigen. CAST wil de interactie 
tussen publiek, professional en beleidsmakers 
verder vergroten, om nieuwe inzichten en 
perspectieven te delen en verkrijgen.  
 
CAST impact 
 Bewustwording bij stakeholders, professionals 

en publiek 
 Kennisuitwisseling en -opbouw tussen 

professionals onderling, en tussen professionals 
en publiek 

 Inspireren door inzicht te bieden in oplossingen 
denkrichtingen en perspectieven 

 Ontwerpkracht inzetten voor onderzoek, 
analyse en verbeelding van opgaven en 
oplossingen 
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 Beleidsbeïnvloeding bij ruimtelijke 
ontwikkelingen 

 
Online kennisbank: op de website van CAST is sinds 
enkele jaren een kennisbank ontwikkeld. Deze 
kennisbank biedt mogelijkheden om: blijvend 
kennis te delen, nieuw publiek te bereiken, meer 
interactie tussen professionals en publiek te 
faciliteren. Door middel van verschillende formats 
die ingebed worden in de online kennisbank. 
Hiervoor investeren we enerzijds in het maken, 
schrijven en verbeelden van content en anderzijds 
het plaatsen en delen via diverse kanalen en media 
om de dialoog hiermee breed aanjagen en 
versterken. Formats die we hebben opgenomen in 
de kennisbank zijn: essays, blogs, rapportages en 
portretten van verschillende wijken, stad en regio; 
beeld en geluid: interviews, podcasts, video’s en 
foto’s. In de kennisbank brengen we onze 
activiteiten in beeld evenals ruimtelijke kansen en 
ontwikkelingen in de regio Tilburg. 
 
CAST Facebook - 760 volgers 
CAST Linkedin – 950 volgers 
CAST twitter – 970 volgers 
CAST Instagram – 622 volgers 
CAST www.castonline.nl – +/- 150 views per dag 
CAST nieuwsbrief – 1493 ontvangers 

 
Tot Slot 
CAST is een stichting zonder winstoogmerk. Het 
bestuur zet zich onbezoldigd in voor het doel van 
de stichting. 
 
Bestuurssamenstelling 2022 
Noud Derks  voorzitter 
Peter van Schie  secretaris (1 juni 2022) 
Chantal Gulickx  penningmeester 
Anneke Vervoort   
Elisabeth Boersma  
Hans Pars 
Meggie Bessemans (afgetreden 1 juni 2022) 
Claudia Linders  (afgetreden juni 2022)  
  
CAST team 2022 
Het team van CAST bestond in 2022 uit 4 mede-
werkers, 3 programmamakers en 1 bureaumanager. 
Het team heeft een diverse samenstelling, is 
complementair qua inhoud, achtergrond en 
ervaring en heeft een goede energie om het 
programma op professioneel niveau verder door te 
ontwikkelen.  
Inge Ceulen-Wolfs, bureau 
Henriëtte Sanders, programmamaker 
Claudia van der Harst, programmamaker  
Bas Horsten, programmamaker 

Cultural Governace Code 
We volgen de acht principes van de code Cultural 
Governance Code met de kanttekening dat het 
bestuur van CAST zowel een uitvoerende als 
toezichthoudende rol heeft. Het bestuur is 
eindverantwoordelijk voor de bedrijfsvoering van 
CAST. Daarnaast is er een hele open en 
transparante sfeer van samenwerking en 
inhoudelijke afstemming. Het team krijgt veel 
vrijheid in de uitvoering van haar taken, 
tegelijkertijd is het bestuur zeer benaderbaar en 
betrokken.  
 
Code Diversiteit & Inclusie 
CAST onderschrijft het belang van de code 
Diversiteit &Inclusie.  We maken geen onderscheid 
in omgang van doelgroepen als het gaat om ons 
publiek, personeel, programma, partners, of 
communicatie. Wij zijn voor een inclusieve 
benadering en voor het betrekken van het brede 
publiek. 
 
Code Fair Practice  
CAST volgt de code, marktconforme betaling van  
sprekers, opdrachtnemers. We trachten een goed 
opdrachtgever te zijn en bevorderen de 
professionele ontwikkeling van creatief makers. 
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Colofon 
Tekst en redactie: CAST (Inge Ceulen-Wolfs en 
Claudia van der Harst) 
Fotografie: Pieter de Ruijter, Henri Boer, CAST 
 
CAST dankt de partners, sprekers, gespreksleiders, 
ondersteunende partijen en vooral de deelnemers 
en belangstellenden die de activiteiten van CAST 
kleur hebben gegeven. In het bijzonder gaat onze 
dank en waardering uit naar sponsoren, sub-
sidiënten en begunstigers zonder wie CAST zijn rol 
niet kan vervullen.  
 

Ultimo 2022 waren dit:  
 

Subsidiënten 2022: Gemeente Tilburg, provincie 
Noord-Brabant 
 

Projectsubsidiënten 2022: Stimuleringsfonds 
Creatieve Industrie, Kunstloc Brabant 
 

Hoofdpartners 2022: Bedaux de Brouwer 
Architecten | BPD Ontwikkeling BV | Casade | TBV 
Wonen | Tiwos | Van de Ven Bouw en Ontwikkeling 
Tilburg | WonenBreburg | Bouwgroep Van der 
Weegen | De Architectenwerkgroep Tilburg | 
Roozen van Hoppe 
 

Partners 2022: Heerkens Van Bavel Bouwgroep | 
Remmers Bouwgroep | Archistad | Heembouw 
Architecten BV 
 

Basispartners 2022:  Aannemersbedrijf J.A. van 

Gisbergen | Van Asten Doomen Architecten | Van 
Esch | H-Kwadraat Architectuur | Lavertuur 
Planontwikkeling | HONK | Adviesbureau Markslag 
Beljaars | Prince Project Management Bureau | 
Adviesbureau Vekemans | DR+ architecten | DW 
Investments b.v. | Bouwbedrijf André Doevendans 
B.V. | Living First Real Estate Group | edith kolkman 
stedenbouw | landschap | FAAM Bo.2 architects | 
Buro013 | Cier Architecten | stek architecten | 
heijmans | Baudoin van Alphen Bergers | Van 
Wijnen locatie Rosmalen | studio ] [ space | Mint | 
Studio Redd | Urban Jazz BV | Synchroon BV | 
Group A | GRIP Gebiedsontwikkeling 
 


